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Davide Astori przeszedł w lipcu do Romy i od razu wrócił, po dłuższej

przerwie, do reprezentacji narodowej. Obrońca Giallorossi zagrał w meczu

towarzyskim z Holandią i szykuje się już na spotkanie eliminacyjne z

Norwegią, gdzie, w związku z urazem Chielliniego, zapewne otrzyma

kolejną szansę. Dziś pojawił się na konferencji prasowej w ośrodku

reprezentacji w Coverciano.

To prawda, że nie przeszkadzała ci obecność Lotito? [prezydent Lazio jest

od ostatnich wyborów członkiem zarządu FIGC i miał się pojawić w szatni

po wygranym meczu z Holandią, co wywołało polemikę w mediach – wyj.

red.].

- Chciałbym potwierdzić, że nie było go w szatni. Były różne osoby, nie było

obecności niezręcznych postaci, mówił już o tym wczoraj Oriali.

Otrzymałeś już jakieś wiadomości z Romy o Lotito?

- W Romie istnieje kilka żartów, pozostają prywatne.

 

Różnice między Garcią i Conte oraz między systemami gry Romy i

Juventusu?

- Koncepcje są podobne. De Rossi i Bonucci są graczami, którzy służą jako filtr,

bardzo nam pomagają. Różnica między obydwoma trenerami jest kwestią

subiektywną. Obydwaj to świetni trenerzy, którzy proszą o wiele z psychologicznego

punktu widzenia i dają wiele. Sposób ich gry jest inny, ale bardzo podobny.

 

Jak się wpasowałeś w 3-5-2?

- Dobrze, również dzięki bloku obronnemu Juventusu, którzy pomogli mi bardzo

wejść w koncepcję trenera. W ciągu kilku dni dał nam wytyczne, które bardzo

dobrze widać, sądzę, że wszyscy widzieliśmy korzyści.

Byłoby pożytecznym gdyby Chiellini został?

- Mam świetne relacje z Giorgio, pomógł mi. To gracz klasy światowej, chciałbym,

aby zawsze był z nami.
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Conte jest tak dobry?

- Tak, nie pozostawia niczego przypadkowi, gracze zawsze wiedzą, co mają robić.

 

Możesz streścić wytyczne Conte?

- Pracujemy bardzo dużo nad defensywą, bardzo dużo nad szczegółami. Na

poziomie ofensywnym ma sposób gry ułatwiający wyjście z piłką przy nodze. To

daje pewność siebie. 

Zajęło tobie sześć lat, aby dostać się do wielkiego klubu?

- Cagliari nie jest klubem, który kocha sprzedawać graczy po roku lub dwóch. Sześć

lat to dużo, nie żałuję niczego w wyborach, które dokonałem razem z klubem

Z mercato, którego dokonała Roma, możecie czuć się na równi z

Juventusem?

- Czujemy się mocnym zespołem, zaczęliśmy dobrze, mercato było kosztowne.

Koniecznym jest spróbować wygrać. Posiadamy potencjał i mentalność.

 

Liga Mistrzów?

- Czuć bardzo presję konieczności spróbowania czegoś w Lidze Mistrzów i walki o

tytuł ligowy. Juventus rozegrał niesamowity sezon. Obrona jest formacją, w której

doszło do zmian, w zeszłym sezonie grał tylko Torosidis z tych, którzy zagrali teraz.

Teraz wróci Castan. Wszyscy mamy cechy, aby spisać się bardzo dobrze. 
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